
J E G Y Z Ő K Ö N Y V
 

Készült: Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat Képviselő Testületének 2007. június 29-én 
megtartott üléséről.

 

 

Jelen vannak: A Polgármester, a Jegyző, a települési képviselők a mellékelt jelenléti ív 
szerint és a meghívott vendégek, valamint az Ügyvédi Iroda képviselői.

 

Horinka László polgármester:  Nagy tisztelettel köszöntöm a képviselő-testület megjelent 
tagjait.  Megállapítom,  hogy  a  testületi  ülés  határozatképes,  azt  megnyitom.  A 
mobiltelefonokat kérem kikapcsolni, illetve néma üzembe helyezni. Jegyzőkönyvvezetőnek 
felkérem Kissné Géringer Mártát. 

A munka megkezdése előtt köszöntöm az érdeklődőket, akik feltételezésem szerint a Szent 
István Általános Iskola igazgatói választásával kapcsolatban jelentek meg, viszont előtte még 
van néhány napirendi pont, amit meg fogunk tárgyalni. 

Kecser István települési képviselő jelezte távolmaradását.

 

Jegyzőkönyv  hitelesítőnek  Kiss  Tamás  képviselő  urat  javaslom 
felkérni.

 

A Képviselő-testület  1  tartózkodási,  7  igen  szavazattal  Kiss  Tamás   települési  képviselőt 
megválasztotta jegyzőkönyv hitelesítőnek. 

Horinka László polgármester:   Szeretném a mai  ülés  napirendi  pontjait  kiegészíteni  :  a 
településfejlesztési  csoport  részére  munkagép  vásárlása  lenne  szükséges,  továbbá    Varga 
Sándor  kérelmével,  illetve  a  RoBa  Millenium  Kft-től  kaptunk  levelet  a  csatornázással 
kapcsolatban, melyet inkább zárt ülésen kellene tárgyalnunk.

Csanádi Gábor képviselő  úr az ülésre megérkezett !

Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról :

Horinka László polgármester: Készült egy anyag , mely mindenki részére kiküldésre került. 
Kérdezem, hogy van-e valakinek hozzászólása, észrevétele?

Hozzászóló: Katus Norbert
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Horinka  László  polgármester:  A  temetőfenntartással  kapcsolatban  felvetett  kérdésre 
válaszolom, hogy új rendelet megalkotásával még egyik bizottság sem foglalkozott. Jelenleg 
is  van  ilyen  rendeletünk,  de  ennek betartásával  gondjaink vannak.  Véleményem szerint  a 
rendelet módosítására célszerű lenne új határidőt kitűzni. Szeretném a temetőfenntartást végre 
rendezett viszonyok közé terelni. Farkas Ferenc jelenleg ingyen tartja rendben a temetőt, de ez 
senkinek sem jó, mivel nekünk is többre lenne igényünk. Ezzel kapcsolatban már a lakosság 
részéről is vannak észrevételek. Át kell nézni a rendeletet, ha módosítani kell, azt tegyük meg, 
és utána kerüljön a pályázat kiírásra. 

A sápi volt védő és könyvtár épületének bontása emlékeim szerint a Faluszolga Kft. feladatai 
közé tartozott volna, de a megszűnésük előtt nem végezték el ezt a feladatot. Ez sajnos ránk 
maradt,  majd  a  településüzemeltetési  csoport  fogja  elvégezni.  Véleményem  szerint  ezt  a 
munkát az őszi időszakra kellene ütemezni, mert most fontosabb lesz a parlagfűírtás. 

A közterület-elnevezésről már én is láttam egy listát, most ennek is új határidőt lenne célszerű 
adni. 

Tudomásom szerint a jegyzőkönyvek időben elkészülnek.

Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző :   A felszíni árkok és vízelvezető árkok nem minősülnek 
közműnek. Lehet, hogy célszerű lenne ezt a határozatot visszavonni. 

Horinka László polgármester: Kérdezem, hogy az írásos előterjesztést ki fogadja el ?

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

143/2007. (VI.29.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség   Önkormányzatának  Képviselő-testülete  elfogadja  a  lejárt  határidejű 
határozatok végrehajtásáról szóló beszámolót. 

Határidő: 2007. június 29.

Felelős: Horinka László polgármester

A  Képviselő-testület  tagjai  egyhangú  szavazati  aránnyal  az  alábbi  napirendi  pontok 
tárgyalásáról döntöttek:
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NAPIRENDI PONTOK:

1./ Oktatási intézmények beszámolója a 2006/2007. tanévről

Előadó: Oktatási Intézmények vezetői

Lukács István, az OMSB elnöke

2./ Pénzügyi Bizottság beszámolója munkájáról

Előadó: Kiss Tamás, a Pénzügyi Bizottság elnöke

3./ Polgármester féléves munkájáról szóló beszámoló

Előadó: Horinka László polgármester

4./ Szent István Általános Iskola igazgatói állására beérkezett pályázat értékelése

Előadó: Lukács István, az OMSB elnöke

5./ Wass Albert Művelődési Központ igazgatói állására beérkezett pályázatok értékelése

Előadó: Lukács István, az OMSB elnöke

6./ E g y e b e k :
a./ Állattartási rendelet megvitatása

Előadó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző

Csamádi Gábor , az Ügyrendi Bizottság elnöke

b./ „Caminus” Zrt. ajánlata intézmények világítási rendszerének korszerűsítésére, 
energiaköltségeinek csökkentésére.

Előadó: Horinka László polgármester

c./ Augusztus 20-ai ünnepség megszervezése (szóbeli előterjesztés)

Előadó: Lukács István, az OMSB elnöke

d./ Pérczhy és Rehák Ügyvédi Iroda szerződésének meghosszabbítása

(szóbeli előterjesztés)

Előadó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző

Csanádi Gábor, az Ügyrendi Bizottság elnöke
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e./ Településüzemeltetési csoport részére munkagép vásárlása

Előadó: Horinka László polgármester

f./ Varga Sándor kérelme

Előadó: Horinka László polgármester

1./ NAPIRENDI PONT:

Oktatási intézmények beszámolója a 2006/2007. tanévről

Horinka László polgármester: Az írásos előterjesztés kiküldésre került. A napirend előadója 
az  intézményvezetők,  illetve  az  OMSB  elnöke.  Kérdezem,  hogy van-e  valakinek  szóbeli 
kiegészítése ?

Szücsi Csaba települési képviselő az ülésre megérkezett !

Kecser György, a Szent István Általános Iskola igazgatója:   Az Oktatási Bizottság ülése 
előtt is, de azóta is átgondoltam a beszámolómat, és az alábbi kiegészítést teszem :

A mérések  eredményeinek  fokozatos  beépítése  az  iskolai  munkába  a  következők  szerint 
történik:  az  országos  mérés  eredményeinek  alapulvétele  bekerült  a  programba,  azt  a 
Képviselő-testület  el  is  fogadta.  Ennek  bevezetésére  a  2007/08.  tanévben  kerül  sor,  az 
eredmény csak 2008-ra lesz meg. Így intézkedési tervek a 2009/10. tanévre kell készíteni. Az 
időeltolódás technikai dolgokból adódik. A mérések fontosságát illetően egyetértek az OMSB 
elnökével.   A jelenlegi  képviselő-testületnek  is  számos  olyan  tagja  van,  aki  a  szóbeli 
vizsgákon megtisztelt jelenlétével. A mostani mérés teljesen más koncepcióval rendelkezik. 
Most  tehát  a  mi  felkészítő  időszakunk  következik.  A pedagógus  képzés  szervezettségét 
program foglalja keretbe, ami meg is fog valósulni. Szerepel az is, hogy milyen képzéseket 
milyen  fontossági  szempontból  támogatunk.  Iskolánkban  a  munka  augusztus  elején  fog 
kezdődni.

Horváth Attiláné, a Móra Ferenc Általános Iskola igazgatója: A mi iskolánkban a szakos 
ellátást  finanszírozzuk,  javaslatot  is  tettem  az  egyszakos  kollégáknak.   Az  SZMSZ 
módosítására az Képviselő-testület hozott egy határozatot, amelynek szövege nem egyezik 
meg az előterjesztettel, szeretném a javított határozatot szeptember 1-ig megkapni. 
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Bálint  Sándorné,  az Összevont Napköziotthonos Óvoda vezetője:   A minőségirányítási 
programunk  szerint  szoktunk  kérdőíveket  kiadni.  Az  iskolai  pedagógusok  mindkét 
településrészen mást és mást fogalmaztak meg.  Az OMSB elnöke arra kért választ, hogy mik 
ezek  a  kérdések,  elvárások.  Több  mozgásos,  énekes  játékot  kérnek  és,  hogy  megfelelő 
hangnemben tudjanak a gyerekek beszélni. A 2. sz. Óvoda a Szent István Általános Iskolával 
van kapcsolatban , ahol az alsós munkaközösség kérése a helyes ceruzafogás, a beszédhiba 
kiküszöbölése, mondókák megismerése. A 3. sz. Óvoda a Móra Ferenc Általános Iskolával 
van kapcsolatban,  ők kérik az iskolába induló gyerekek képesség szerinti  csoport  bontása 
történjen meg. Mi ezzel nem nagyon értünk egyet. Ezt úgy szoktuk csinálni, hogy minden 
osztályban legyen gyengébb, közepes és jobb képességű gyerek is. Szerepel a programunkban 
az önfegyelem, figyelemtartás, értelmi képességek fejlesztése is, továbbá a közösségben való 
viselkedés céltudatos fejlesztése. Véleményem szerint ezek mindig az adott évi problémák, és 
a következő évben újra más problémák kerülnek elő. Igyekszünk az elvárásoknak eleget tenni. 
Általános probléma a magázódás, természetesen próbáljuk ezt is javítani. 

Hozzászóló: Lukács István

Horinka  László  polgármester:  Hasonlóképpen,  mint  az  OMSB  ülésén,  külön-külön 
szavazzuk meg az egyes intézmények év végi beszámolóit. 

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

144/2007. (VI.29.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  az  Összevont 
Napköziotthonos Óvoda Vezető Óvónőjének beszámolóját a 2006/2007. tanévről.

Megköszönve a Nevelőtestület 2006/2007. tanévben végzett munkáját Sülysáp Nagyközség 
Önkormányzatának Képviselő-testülete a beszámolót elfogadja.

Határidő: 2007. június 29.

Felelős: Lukács István, az OMSB elnöke

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:
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145/2007. (VI.29.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  a  Szent  István 
Általános Iskola Igazgatójának beszámolóját a 2006/2007. tanévről.

Megköszönve a Nevelőtestület 2006/2007. tanévben végzett munkáját Sülysáp Nagyközség 
Önkormányzatának Képviselő-testülete a beszámolót elfogadja.

Határidő: 2007. június 29.

Felelős: Lukács István, az OMSB elnöke

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

146/2007. (VI.29.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  a  Móra  Ferenc 
Általános Iskola Igazgatójának beszámolóját a 2006/2007. tanévről.

Megköszönve a Nevelőtestület 2006/2007. tanévben végzett munkáját Sülysáp Nagyközség 
Önkormányzatának Képviselő-testülete a beszámolót elfogadja.

Határidő: 2007. június 29.

Felelős: Lukács István, az OMSB elnöke

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

147/2007. (VI.29.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  az  OMSB  javaslata  alapján 
felhívja az iskolavezetők figyelmét arra, hogy a jövőben törekedjenek a jobb szakos ellátás 
megvalósítására.
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Határidő: 2008. június 6.

Felelős: Horváth Attiláné, a Móra Ferenc Általános Iskola igazgatója

Kecser György, a Szent István Általános Iskola igazgatója

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

148/2007. (VI.29.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az OMSB javaslata alapján úgy 
döntött,  hogy az  intézményvezetők kiemelt  munkavégzésére  adható  jutom odaítélésénél  a 
szakos ellátottság tükröződjön. 

Határidő: 2007. december 31., illetve folyamatos

Felelős: Horinka László polgármester

Lukács István, az OMSB elnöke

A Képviselő-testület tagjai 1 nem,  9 igen szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

149/2007. (VI.29.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az OMSB javaslata alapján úgy 
döntött, hogy  az iskolaigazgatók az országos mérés negatívumaira készítsenek intézkedési 
tervet. 

Határidő: 2007. augusztus 31.

Felelős: Horváth Attiláné, a Móra Ferenc Általános Iskola igazgatója

Kecser György, a Szent István Általános Iskola igazgatója

A Képviselő-testület tagjai 1 nem,  9 igen szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:
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150/2007. (VI.29.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  az  OMSB  javaslata  alapján 
javasolja,  hogy  a  nagy  arányú  igazolatlan  hiányzással  rendelkező  gyerekek  szüleit 
pénzbüntetéssel sújtsák az iskolaigazgatók.

Határidő: folyamatos

Felelős: Horváth Attiláné, a Móra Ferenc Általános Iskola igazgatója

Kecser György, a Szent István Általános Iskola igazgatója

A Képviselő-testület  tagjai  1  nem,  1  tartózkodási,  8  igen  szavazati  aránnyal  az  alábbi 
határozatot hozták:

151/2007. (VI.29.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy döntött, hogy a 2008. évi 
országos mérés eredményei,  melyek 2009-ben válnak ismertté érjék el  mindkét iskolában, 
minden  tantárgyból   az  országos  átlagot,   és  ezt  célként  tartsák  maguk  előtt   az 
intézményvezetők. 

Határidő: 2009. június 30.

Felelős: Intézményvezetők

Lukács István, az OMSB elnöke

2./ NAPIRENDI PONT:

Pénzügyi Bizottság beszámolója munkájáról

Horinka  László  polgármester:   Az  írásos  anyagot  mindenki  megkapta,  a  Bizottság 
Elnökének nincs szóbeli kiegészítése. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás van-e ?

Hozzászólók: László Ferenc, Katus Norbert, Csanádi Gábor
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Kiss  Tamás,  a  Pénzügyi  Bizottság  elnöke:  Ennek  a  beszámolónak  nem  része  a 
számszakiság,  hiszen  az  Önkormányzatnak  megvannak  a  kötelező  számszaki  pénzügyi 
beszámolói, ezt nem a bizottság, hanem a Hivatal készíti el. A munkabeszámolóhoz nem kell 
számszaki dolgokat írni. Ha az Önkormányzat készít egy olyan képet, hogy mit szeretne a 
bizottsági beszámolóban látni, akkor azt úgy fogjuk elkészíteni. 

Horinka  László  polgármester:   Egyetértek  a  bizottsági  elnökkel,  hiszen  a  képviselő-
testületnek  nincsenek  olyan  szempontjai,  hogy  a  bizottsági  beszámolóknak  mit  kellene 
tartalmazniuk. Mindenki azt ír, amit gondol. A Képviselő-testületnek össze kellene állítani a 
szempontokat. Van abban is igazság, hogy esetleg jobban be lehetne vonni a bizottságot a 
hivatal  munkájába,  valóban  voltak  olyan  dolgok,  amelyekben  ki  lehetett  volna  kérni  a 
véleményüket. Nem cél egymás munkájának a minősítése. Az intézményi társulás kérdése, 
mintegy  jelentős  pénzügyi  vonzatú  lehetőség  az  én  javaslatomra  került  be  a  bizottsági 
napirendek közé. A meghívót nem az én tisztem összeállítani. A Pénzügyi Csoport élére új 
kolléganő  kerül  július  1.  napjától,  így  várhatóan  több  minden  fog  változni.  Mivel  az  új 
kolléganő a pénzügyi bizottság külső tagja volt, természetesen szükséges, hogy a megüresedő 
helyre  megfelelő  szakember  kerüljön,  minél  előbb.  Jelenleg  a  beszámoló  a  tárgya  a 
napirendnek, így kérdezem, hogy ki az, aki elfogadja a pénzügyi bizottság beszámolóját a 
végzett munkáról ?

A Képviselő-testület tagjai 1 tartózkodási,  9 igen szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
hozták:

152/2007. (VI.29.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  a  Pénzügyi 
Bizottság munkájáról szóló beszámolót, melyet elfogad.

Határidő: 2007. június 29.

Felelős: Kiss Tamás, a Pénzügyi Bizottság elnöke

3./ NAPIRENDI PONT:

Polgármester féléves munkájáról szóló beszámoló

Hozzászólók:  László Ferenc, Lukács István
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Horinka  László  polgármester:   Tőlem  származó  ötletként  írtam  le,  hogy  jó  lenne 
Tápiószecsővel  közösen  a  Magdolnatelepi  határon  kialakítani  egy  orvosi  rendelőt.  Egy 
megbeszélésen  már  túl  vagyunk  a  Polgármesterrel,  akkor  elzárkózott,  nemrég  viszont 
felhívott, hogy mégis kellene erről beszélnünk. 

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

153/2007. (VI.29.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  a  polgármester 
féléves munkájáról szóló beszámolót, és azt elfogadja.

Határidő: 2007. június 29.

Felelős: Horinka László polgármester

4./ NAPIRENDI PONT:

Szent István Általános Iskola igazgatói állására beérkezett pályázat 
értékelése

Horinka László polgármester: Egy pályázat érkezett. Azt is el kell mondani, hogy a döntés 
előtt  egyetlen pályázóként ugyan,  de 100 %-os támogatottságot élvezett  a tantestület  és  a 
közalkalmazotti tanács előtt is. Kecser György 15 éve végzi ezt a munkát, ami a pályázatából 
is  kiderül.  A  jelenlegi  nagy  érdeklődés  annak  köszönhető,  hogy  az  intézményvezetői 
kinevezést  kicsit  beárnyékolta  az  intézményfenntartói  társulás  létrejöttének  elutasítása. 
Véleményem szerint nem szabad a két dolgot összekeverni. Történt, ami történ, ez az ügy le 
van zárva. Kecser úrral is éppen a mai nap folyamán tisztáztunk néhány dolgot, ami egymás 
megbántása, sértegetése és egyéb módon fejeződött ki. Ezeket tisztáztuk, és nem szabad, hogy 
hatással legyenek az igazgatói választásra. Eredményként könyvelhető el az is többek között 
az  iskola  életében,  hogy évekkel  ezelőtt  kiadásra  került  egy könyv  az  iskoláról.  Nagyon 
sikeres színjátszókör is működik az iskolában. A futónap megszervezésével is nagyon sok 
eredményt fel lehet sorolni, ami az iskola vezetését minősíti. Ugyanakkor az OMSB ülésén 
egy furcsa eredmény született, ami 2:1 arányban nem támogatta Kecser György pályázatát. Én 
ezt annak tudom be, hogy ez a bizottsági ülés közel volt még az intézményvezetői társulással 
kapcsolatos döntéshez, de kihangsúlyozom, hogy a kettőt nem szabad összekeverni. 

Kérdezem, hogy Kecser Úrnak a pályázatával kapcsolatban szóbeli kiegészítése van-e ?
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Kecser György, a Szent István Általános Iskola igazgatója:  15,5 éve neveztek ki először 
igazgatónak.  Köszönöm,  hogy  három  cikluson  keresztül  vezethettem  és  törekvéseimben 
támogattak. Az iskolában nyugodt, kiegyensúlyozott munkát végeztünk. Évről-évre számos 
szülő kereste meg iskolánkat azzal, hogy fogadjuk gyermekét, amit lehetőségeinkhez képest 
meg is tettünk. Köszönöm azt is, hogy számos rendezvényen megmutathattuk magunkat. Az 
Önkormányzat  egyetértő  támogatása  nélkül  nem  válhattunk  volna  egyfajta  kulturális 
központtá, amit szívesen vállalunk. A most készülő tantermek átadása után egyre jobb lesz a 
helyzetünk. Örömmel vettem, hogy a bizottság, amikor megkezdték munkájukat, kihelyezett 
ülést  tartott,  hogy  jobban  megismerjenek  bennünket.  Köszönöm  az  elismerő  példákat, 
melyekkel megerősítettek bennünket abban, hogy jó úton járunk. Külön köszönöm Lukács 
István  munkáját,  melyet  lelkiismeretesen,  igen  körültekintően  végez.  Nem  sajnálta  a 
fáradtságot  a  belső  ellenőrzési  terv  áttanulmányozására  sem.  Igyekszünk  az  esetlegesen 
becsúszó  hibákat  kijavítani.  Külön  megtiszteltetésnek  tartom  a  főtanácsosi  cím 
adományozását.  Kitüntetésként  éltem  meg  az  elismerést.   Örömmel  tölt  el,  hogy  a 
Polgármester Úr is már többször meglátogatott bennünket az iskolában. Ezek a személyes 
látogatások  azért  is  fontosak,  mert  szükség  van  arra,  hogy  lássák,  hogyan  hasznosul  az 
intézmény  fenntartására  fordított  összeg  és  hogyan  látja  el  az  intézmény  feladatát. 
Megtisztelő, hogy mindegyik fórum támogatta a jelölésemet. 

 

Hozzászóló:  Cseri Péter

Horinka  László  polgármester:  Kecser  Györgytől  ma  kaptam  egy  levelet,  melyben 
kinyilvánította  azon szándékát, hogy nem kíván élni a zárt ülés keretében való tárgyalással, 
és  a  titkos  szavazást  sem tartja  szükségesnek.  A nyílt  szavazásról  a  testület  tagjainak  a 
véleményére van szükség. A titkos szavazás a testület tagjainak a védelmét célozza meg. Ha 
egyetlen képviselő is a titkos szavazás mellett voksol, akkor úgy kell szavazni. Kérdezem, 
hogy ki az, aki a titkos szavazás mellett döntene, és eszerint szeretne szavazni ?

Mivel a képviselő-testület tagjai a titkos szavazás mellett döntöttek, felkérem az Ügyrendi 
Bizottság jelenlévő két tagját, hogy bonyolítsák le a szavazást.

Csanádi Gábor, az Ügyrendi Bizottság elnöke: Ismertetem a titkos szavazás eredményét. A 
jelenlévő képviselők száma 11 fő, mindenki szavazásra jogosult volt, a szavazó lapok száma 
11 db, ebből érvényes 11 db. Érvénytelen szavazat nem volt.  Felhívom a figyelmet, hogy 
minősített  többségre  van  szükség  a  szavazás  érvényességéhez.  Megállapítottuk,  hogy  a 
szavazás érvényes volt. Kecser Györgyöt 10 igen szavazattal, és 1 nem szavazattal kinevezi a 
Képviselő-testület a következő 5 évre a Szent István Általános Iskola igazgatójává.

Horinka  László  polgármester:   Szeretnék  az  Igazgató  Úrnak  gratulálni,  és  jó  munkát 
kívánok a következő 5 évre.

A Képviselő-testület tagjai 10 igen, 1 nem szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:
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154/2007. (VI.29.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának Képviselő-testülete   kinevezi  Kecser  Györgyöt  a 
Szent István Általános Iskola igazgatójává 5 éves időtartamra.

Felkérik a Jegyző Asszonyt  a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: 2007. augusztus 15.
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 

5./ NAPIRENDI PONT:
Wass  Albert  Művelődési  Központ  igazgatói  állására  beérkezett 
pályázatok értékelése

Horinka  László  polgármester:   Három pályázat  érkezett:  Vágó  Bálint  már  korábban  is 
pályázott,  Heider  Csilla  és  Petz  Nándor  most  pályázott  első alkalommal.  Az OMSB már 
tárgyalta ezt a témát. Kérdezem, hogy van-e kiegészítése a Bizottság Elnökének ?

Lukács István, az OMSB elnöke:  Érdemi döntés a bizottsági ülésen nem született, mivel 
nem tudtunk dönteni. Az 5 év szakmai gyakorlatot nem tudtuk megállapítani, mert nem derül 
ki egyik pályázatból sem.

Hozzászólók:  Csanádi Gábor, Cseri Péter

Horinka László polgármester:   Egyértelműen titkos szavazást tartunk. Felkérem Csanádi 
Gábort és Lukács Istvánt a titkos szavazás lebonyolítására.

Csanádi  Gábor,  az  Ügyrendi  Bizottság  elnöke:   Ismertetem a  szavazás  eredményét:  a 
szavazás érvényes volt, a jelenlévők száma 8 fő, a szavazáson mind a nyolcan részt vettek, a 
szavazó lapok száma 8 db, ebből érvényes 8, érvénytelen nem volt.

Heider Csilla 3 szavazatot kapott
Petz Nándor 1 szavazatot kapott 
Vágó Bálint 4 szavazatot kapott

A szavazás eredménytelen volt !

Horinka  László  polgármester:   Megköszönöm  a  szavazás  lebonyolításában  kifejtett 
tevékenységet.  Várható  volt,  hogy  nyolc  jelenlévő  képviselő  mellett  nem  születhet  más 
eredmény, így aztán ismételten nem sikerült választani.

Hozzászólók: Lukács István, Kiss Tamás
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Horinka  László  polgármester:   A  szavazás  nem  lett  eredményes,  viszont  felmerült 
javaslatként, hogy a Művelődési Házat és a Könyvtárat csatoljuk a Móra Ferenc Általános 
Iskolához. Ez az anyag  most nincs előkészítve, viszont átmeneti időre ismét meg kellene 
bízni valakit az igazgatói teendőkkel. Véleményem szerint itt tanévre kell gondolni. 

Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző: Véleményem szerint most kellene dönteni.  Ki lehet mondani 
azt is, hogy augusztus 30. napjával szűnjön meg az intézmény. A dolgozóknak felmondani 
csak a döntés után lehet. 

Horinka László polgármester:  A legközelebbi ülésünk várhatóan egy rendkívüli ülés lesz, 
akkor kellene ezzel a témával foglalkozni. Az OMSB minél előbb tárgyalja meg, és készítsék 
elő napirendi pontként.  Most nem döntünk az intézmény megszüntetése tárgyában, viszont az 
eredménytelen vezetőváltás miatt az intézmény összevonásáig mindenképpen, de legkésőbb 
2008. június 30.  napjáig  bízzuk meg Katus Norbertet  az intézmény vezetésével.  Kérem a 
Jegyző  Asszonyt,  hogy  egy  illedelmes  levélben  tájékoztassuk  a  testület  döntéséről  a 
pályázókat.

A Képviselő-testület 1 tartózkodási, 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozták:

155/2007. (VI.29.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  úgy  döntött,  hogy  Katus 
Norbertet az intézmény-összevonásig, de legkésőbb 2008. június 30. napjáig megbízza a Wass 
Albert Művelődési Központ és Könyvtár igazgatói tevékenységének ellátásával. 

Felkérik a Jegyző Asszonyt a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: 2007. augusztus 20.
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 

6/a. NAPIRENDI PONT:
Állattartási rendelet megvitatása

Horinka László polgármester:  Az Ügyrendi  Bizottság tárgyalta  az előterjesztést,  viszont 
írásos  anyag  nem  készült  a  javaslatukról.   Véleményem  szerint  érdemes  lenne  ezzel  a 
következő ülésen foglalkozni. 

Hozzászólók: Csanádi Gábor, László Ferenc, Zemen József, Cseri Péter

Horinka László polgármester:  Egyetértek én is az elnapolással, a következő ülésünk vagy 
rendkívüli lesz, vagy az augusztus végére tervezett munkaterv szerinti. Akkorra kellene az 
Ügyrendi Bizottság javaslatával együtt kiküldeni az anyagot.
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6/b. NAPIRENDI PONT:
„Caminus”  Zrt.  ajánlata  intézmények  világítási  rendszerének 
korszerűsítésére, energiaköltségeinek csökkentésére.

Horinka László polgármester:  A két  ülés közötti  tevékenységemről szóló tájékoztatóban 
már említettem, hogy megkerestek a „Szemünk fénye” programmal kapcsolatban. Úgy tudom, 
hogy Tápiószecsőn már ez megtörtént. Az a lényege, hogy energiatakarékos világítótestekre 
cserélik  a  jelenlegit.  Ennek a  költségét  havi  részletekben kellene  megfizetni.  A keletkező 
energiamegtakarítás pedig fedezni tudja a adott hónapra eső díjat. 

Hozzászólók: Lukács István, László Ferenc, Kiss Tamás

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

156/2007. (VI.29.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  a  Caminus  Zrt. 
ajánlatát,  amely  intézmények  világítási  rendszerének  korszerűsítésére,  energiaköltségek 
csökkentésére vonatkozik.

A Képviselő-testület az ajánlatot elfogadja, 15 éves futamidővel.

Felkérik a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: 2007.  július 31.
Felelős: Horinka László polgármester

6/c. NAPIRENDI PONT:
Augusztus 20-ai ünnepség megszervezése (szóbeli előterjesztés)

Katus Norbert: Még a pontos program nincs eldöntve, szeretnénk egy koncertet is, melyen 
Schmidt  Vera  lépne  fel.  Az  biztos,  hogy  az  ünnepség  19-én  lesz  megtartva.  Az  ünnepi 
beszédet az OMSB javaslata alapján a Polgármester Úrnak kellene tartani.

Hozzászólók:  Kiss Tamás, Lukács István

Horinka  László  polgármester:  Én  az  ünnepi  beszéd  megtartásához  nem  ragaszkodom, 
viszont  az  ünnepség  megtartását  nagyon  fontosnak  tartom.  Az  ünnepeinket  meg  kell 
ünnepelni, és erre rá kell szoktatni az embereket, a képviselőknek pedig példát kell mutatniuk. 
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6/d. NAPIRENDI PONT:
Pérchy  és  Rehák  Ügyvédi  Iroda  szerződésének meghosszabbítása 
(szóbeli előterjesztés)

Horinka László polgármester: Egy évre kötöttünk szerződést az irodával, ami már lejárt. Az 
Ügyrendi Bizottság tárgyalta ezt a napirendi pontot.

Csanádi Gábor, az Ügyrendi Bizottság elnöke:  Ketten voltunk a bizottsági ülésen, így a 
bizottságnak hivatalos javaslata nincs. Az Ügyvédi Irodától érkezett egy levél, melyben az áll, 
hogy határozatlan időre szeretnék módosítani  a  szerződést,   az idén nem emelve díjat,  és 
2008. évtől pedig a KSH éves inflációs megállapításai szerint módosítani szeretnék a díjat. Én 
javasolom ennek elfogadását a Képviselő-testületnek. Szeretném megkérdezni a Polgármester 
Urat, hogy neki szüksége van-e az Ügyvédi Iroda segítségére ?

Horinka László  polgármester:   A telefonos  segítség  valóban jól  működik,  viszont  az  a 
problémám, hogy nem tudom, hogy mi az, ami a szerződés részét képezi, és mi az, ami plusz 
szolgáltatásnak számít, és külön díjazást kell érte fizetnünk. Szeretném, ha ez pontosításra 
kerülne. 

Dr.  Rehák Attila  :  Alapvetően nem tartozik  a  szerződésbe  a  közbeszerzési  ügyekhez  az 
írásbeli  szakvélemény  készítése,  illetve  a  gyámügyi  terület,  és  a  peres  ügyek  is  külön 
díjazásúak.
Javasolnám,  hogy  kössünk  határozott  idejű  szerződést  a  következő  képviselő-testület 
megalakulásáig, három hónapos felmondási idővel.  A határozott idejű szerződést azonnali 
hatállyal is fel lehet mondani, súlyos szerződésszegés esetén. 

A Képviselő-testület tagjai 7 igen, 3 nem szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

157/2007. (VI.29.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete meghosszabbítja szerződését a 
Pérczhy és Rehák Ügyvédi Irodával 2010. novemberéig. 

Felkérik a Jegyző Asszonyt a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: 2007. augusztus 31.
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 

6/e. NAPIRENDI PONT:
Településüzemeltetési csoport részére munkagép vásárlása
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Horinka László polgármester:Cseri Tamás, a Településüzemeltetési Csoport vezetője már 
több alkalommal is körbe járta ezt a témát. A jelenlegi gép egy 20 éves gép, ami nagyon 
leromlott állapotban van. Folyamatosan tönkremegy .Előfordulhat az is, hogy egyszerre két 
helyen is szükség van gépre, de ezt egy géppel nem lehet megoldani. 

Hozzászólók:  Lukács István, Kiss Tamás

Horinka László polgármester:  Ha most nem vásárolunk munkagépet, akkor meg kell bízni 
valakit a munkálatok elvégzésével, ami havonta legalább 300 eFt + ÁFA költséggel jár, ami 
még egy fél évre is több, mint 2 mFt.
Szeretném tájékoztatni a Képviselő-testület tagjait, hogy a terepjárót –véleményem szerint – 
nem kell  eladni,  jelenleg használja  a Településüzemeltetési  Csoport.,  viszont  a  Hivatalnak 
elegendő  lenne  egy  kisfogyasztású  diesel  autó,  ami  kb.  4-5  éves.  Ehhez  is  kérném  a 
Képviselő-testület beleegyezését. 

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

158/2007. (VI.29.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  úgy  döntött,  hogy  a 
Településüzemeltetési  Csoport  részére  munkagép  vásárlására  és  a  Polgármesteri  Hivatal 
részére személygépkocsi vásárlására összesen 10 mFt-ot bocsát rendelkezésre.

Felkérik  a  Polgármestert  és  a  Településüzemeltetési  Csoport  Vezetőjét  a  szükséges 
intézkedések megtételére.

Határidő: 2007. augusztus 31.
Felelős: Horinka László polgármester

Cseri Tamás, a Településüzemeltetési Csoport vezetője

6/f. NAPIRENDI PONT:
Varga Sándor Sülysáp, Kókai u. 23. sz. alatti lakos ingatlanügye

Horinka  László  polgármester:   Varga  Sándor  azzal  a  kéréssel  fordult  a  Képviselő-
testülethez, hogy szeretné megkapni a Kókai út 12. szám alatt lévő telket, mert azt ők szokták 
rendbetenni. Fizetni nem tudnak, viszont hajlandók lennének részletfizetést vállalni. Arra a 
telekre építeni szeretne. 
Véleményem szerint ezzel a témával majd a következő ülésen kellene foglalkozni, és addig 
még a TFKB is jó lenne, ha megvitatná.
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Horinka  László  polgármester: Tájékoztatni  szeretném a  Képviselő-testület  tagjait,  hogy 
megtörtént  a  kistérségi  átsorolásunk.  Úrival  és  Mendével  együtt  átsoroltak  bennünket 
Nagykátához.  Majd  újra  kell  gondolni  a  CSASE dolgait,  ami  a  monori  kistérségen  belül 
működik,  de mivel  egész évre kifizettük a normatívákat,  így majd január  1-vel  kell  erről 
nyilatkoznunk.

Megköszönöm a nyílt ülésen való részvételt, aktivitást és az ülést ezennel berekesztem.

Sülysáp, 2007. július 5.

Gulyásné dr. Gál Ilona Horinka László

          jegyző   polgármester 

Jegyzőkönyv- hitelesítő:

Kiss Tamás

települési képviselő


